



Dear Valued Customer,

Greetings

Reference is made to the Public Transport Authority's decision No. (1/46/196) dated 08/10/1446H, which stipulates that postal service providers must not accept postal shipments not addressed with the national address, effective 01/01/2026

Accordingly, we inform you that this decision will be implemented and no postal shipments without a national address will be accepted or processed, effective from the date above.

These measures are part of the efforts to develop and improve the quality of postal services, ensure accurate and speedy delivery to the correct addresses, and achieve satisfaction for all parties

Therefore, we emphasize the need to ensure that the complete and correct national address is included on all shipments starting from the specified date, as any shipments without a national address will not be accepted.

Appreciate your cooperation and compliance
Thank you for your valued support.

عملائنا الكرام

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

إشارة إلى قرار هيئة النقل العام رقم (196/46/1) وتاريخ 1446/10/08هـ، القاضي بإلزام مقدمي الخدمات البريدية بعدم استقبال الشحنات البريدية غير المعنونة بالعنوان الوطني، والذي سيبدأ تطبيقه اعتباراً من تاريخ 01/01/2026م.

بناءً عليه، نود إعلامكم بأنه سيتم تطبيق هذا القرار وعدم استقبال أو معالجة أي شحنات بريدية لا تحتوي على العنوان الوطني، وذلك ابتداءً من التاريخ المذكور.

تأتي هذه الإجراءات في إطار الجهد الرامي إلى تطوير وتحسين جودة الخدمات البريدية، وضمان دقة وسرعة التسليم إلى العناوين الصحيحة، بما يحقق رضا جميع الأطراف.

عليه، نؤكد على ضرورة التأكيد من إدراج العنوان الوطني الكامل والصحيح على جميع الشحنات ابتداءً من التاريخ المحدد، حيث لن تُقبل أي شحنات لا تحتوي على العنوان الوطني.

شاكرين لكم حسن تعاونكم والتزامكم
وتفضلاً بقبول فائق الاحترام والتقدير



Ali Akram Al-Sayed
Country Manager
Kingdom of Saudi Arabia & Bahrain

